

關於交通銀行信用卡及 交通銀行銀聯雙幣信用卡 的服務收費調整通知

親愛的客戶：

由2017年7月1日（「生效日期」）起，交通銀行股份有限公司香港分行（「本行」）部份服務收費將調整如下：

修訂下列收費項目（修訂處見底線字）：

項目	收費
現金透支手續費	<u>交通銀行信用卡</u> <u>每筆透支金額之3.5%</u> <u>(最低收費\$100)</u>
	<u>交通銀行銀聯雙幣信用卡</u> <u>港幣賬戶：</u> <u>每筆透支金額之3.5%</u> <u>(最低收費港幣100元)</u>
	<u>人民幣賬戶：</u> <u>每筆透支金額之3.5%</u> <u>(最低收費人民幣100元)</u>

閣下如有任何查詢，請於辦公時間內與本行任何分/支行聯絡或致電本行客戶服務熱線 223 95559。

交通銀行股份有限公司
香港分行謹啟

(本函為毋須簽署之電腦編印文件)

所有條款及細則的中英文版本如有任何歧異，概以中文版本為準。

交通銀行股份有限公司香港分行(於中華人民共和國註冊成立)

Notice of Amendments of Charges for Bank of Communications Credit Card and Bank of Communications CUP Dual Currency Credit Card Services

Dear Customer,

Bank of Communications Co., Ltd. Hong Kong Branch ("Bank") charges for the following credit card services will be adjusted with effect from 1 July 2017 (the "Effective Date") :

The following service fees and charges will be revised (as the underlined below) :

Item	Charges
Cash Advance Handling Fee	<u>Bank of Communications Credit Card</u> <u>3.5% of cash advance amount (minimum \$100)</u> <u>Bank of Communications CUP Dual Currency Credit Card</u> <u>HKD Account</u> <u>3.5% of cash advance amount (minimum HKD100)</u> <u>CNY Account</u> <u>3.5% of cash advance amount (minimum CNY100)</u>

Should you have any queries, please contact any of our branch / sub-branches or call our Customer Services Hotline at 223 95559 during office hours.

Yours faithfully,

Bank of Communications Co., Ltd.
Hong Kong Branch

(This is a computer print- out letter that requires no signature)

In case of discrepancy between Chinese and English versions of these terms and conditions, the Chinese version shall prevail.